
Provincie Noord-Brabant 

Memo 

Onderwerp 

Dossier versnelling transitie duurzame veehouderij 

Beste Statenleden, 

Naar aanleiding van de procedurevergadering op 29 mei jl. heeft de griffier vragen 
gesteld over het dossier Versnelling transitie duurzame veehouderij. Met dit memo 
geef ik antwoord op de gestelde vragen. 

1. Wilt u helderheid verschaffen ten aanzien van het proces: welke informatie is 
voorhanden, welke informatie is reeds naar de Staten gegaan en welke informatie 
komt er nog naar de Staten? 
Op dit moment zijn de volgende onderzoeken nog in uitvoering: 
- Effect op omvang en structuur van de veehouderij (Connecting Agri Å Food). 
- Effecten op natuur en milieu (Pouderoyen Compagnons). 
- Botsproef (CLM/DLV). 
De rapporten worden samen met het complete dossier (na besluitvorming in GS op 
1 3 juni) aan de Staten gestuurd. De Staten zijn reeds geïnformeerd op 7 april jl. en 
19 mei jl. over de bevindingen uit de onderzoeken. 

2. Voor wat betreft de informatie die nog naar de Staten komt; waarom kon deze 
informatie niet eerder aan de Staten worden gezonden? 
De rapporten zijn nog niet opgeleverd. 

3.Is de veronderstelling correct dat de bovenvermelde tussenrapportages reeds met 
betrokken wethouders zijn gedeeld en zo ja, waarom kon deze wel met deze 
wethouders worden gedeeld en niet (alsnog onmiddellijk) met de Staten? 
Nee, deze veronderstelling is niet correct. Met de betrokken wethouders en andere 
partners zijn dezelfde bevindingen uit de onderzoeken gedeeld als op 7 april jl. en 
19 mei jl. met de Staten. Tijdens de bijeenkomsten met de partners zijn deze tevens 
gevraagd mee te denken in het te ontwikkelen flankerend beleid, aangezien zij hier 
een belangrijke rol in vervullen. 
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